海洋科学集刊 第 13 集

(1978年2月)

目 录

中国近海海水中几种微量金属离子的分布研究			
顾宏堪、刘明星、包万友、张星君、王 琦、郭如新、曾昭文	(1)
用同轴型全息摄影对海水中悬浮沉积物进行观测的初步探讨			
	(8)
山东省打渔张灌区第四纪有孔虫及其沉积环境的初步探讨			
	(16)
烟台沿岸贻贝自然采苗及其有关问题的研究…中国科学院海洋研究所贝类实			
验生态组、烟台地区海水养殖试验场、烟台地区水产研究所、烟台水产学校	(89)
中国近海的蔓足类 I. 藤壶属任先秋、刘瑞玉	(1	19)

STUDIA MARINA SINICA, No. 13

(Feb., 1978)

CONTENTS

The Concentrations of Some Ions of Trace Metals in China Coastal Waters
······Gu Hongkan, Liu Mingxing,
Bao Wanyou, Zhang Xingjun, Wang Qi, Guo Ruxin and Zeng Zhaowen (7)
The Preliminary Observation of Suspended Deposit in Sea Water With In-Line
Holography Qian Zhengxu, Chen Kaiyao and Zhang Yong (15)
The Quaternary Foraminifera of the Dayuzhang Irrigation Area, Shandong
Province, and a Preliminary Attempt at an Interpretation of its Depositional
Environment ·····
Zheng Shouyi, Cheng Tsi-chung, Wang Xitang and Fu Zhaoxian (72)
A Study of the Mussel Spat-collection Along the Coast of Yantai and Related
Problems ·····
······ Section of Experimental Molluscan Ecology, Institute of Oceanology,
Academia Sinica; Marine Cultivation Experimental Station of Yantai District;
Fisheries Research Institute of Yantai District; Yantai School of Fisheries (117)
Studies on Chinese Cirripedia (Crustacea). I. Genus Balanus
Ren Xiangiu and I. Y. Liu (190)